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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Aida Hadzialic (S)

2015/16:18 Resultatuppföljning på anordnar- och utbildningsnivå

Yrkeshögskolan (YH) har utvecklats snabbt de senaste åren och fyller i dag en 
viktig funktion för kompetens- och karriärutveckling i det svenska 
utbildningssystemet. Den nuvarande regeringen har aviserat fortsatt stöd och 
även utbyggnad av YH-utbildningarna i Sverige. 

Kvantitet får dock aldrig gå före kvalitet. Målet med YH-utbildningar måste 
vara kvalitet och anställbarhet, vilket även utförare i dag ska bedömas på, vid 
sidan av arbetsmarknadsbehov. Det är dock svårt som enskild intresserad 
student att ta del av kvalitetsuppföljning för enskilda utbildningar eller utövare.

 

Jag vill mot bakgrund av detta fråga statsrådet hur hon ser på öppet redovisad 
kvalitetsuppföljning för enskilda YH-utbildningsanordnare och enskilda YH-
utbildningar.

………………………………………

Erik Bengtzboe (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
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